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Bestyrelsesmøde DCU Distrikt Sjælland 
Referat 
 
 
19. juni 2023 kl. 17.30 
Idrættens Hus 
 
Deltagere 	 	
Torben Ridder (TR), Thomas Schlüter (TS), Per Thue Hansen (PTH), 
Maria Irming Pedersen (MIP), Morten Madsen (MM) og Per Henrik Brask (PHB) 
 
Afbud 
Rikke Bak Oytan (RBO) og Ole Olsen (OO) 
 
 
 
Punkt 1  
Godkendelse af dagsorden 
 
Punkt 2 
Landevejsløbs-issues: 

A. Er der mistanke om for høj gearing i U17 (henvendelse fra medlem til bestyrelsen og 
generelt)? 

a. Nej, det har bestyrelsen ikke. Hvis der er mistanke, så er det en kommissær-
opgave, som skal påpeges under løbet. 

B. Pointgivning og deltagelse i etapeløb. Præcisering af, at de sportslige regler 
naturligvis gælder herunder, at: 

a. En cup kan man deltage i udvalgte eller alle løb i cuppen 
b. Et etapeløb kan man udelukkende (fortsat) deltage, når man har fuldført 

foregående etape 
c. Pointgivning ift cup vs. etapeløb skal ved tvivl præciseres af kommissær 

C. Samkørsel, damer 
a. Der er bestyrelsens holdning om, at alle klasser (både drenge og piger) altid 

skal inviteres naturligvis også U17P, som ofte mangler felt at køre med 
b. Samkørsel jf. de sportslige regler med eget damefelt ved minimum 15 

deltagere og med mulighed for pragmatisk løsning ved mindre end 15 
deltagere gående på både opdeling og evt. mindre felt. Argumentation er, at 
det er lettere at lade et felt udgå end at tro, man på løbsdagen kan oprette 
et ekstra felt 

D. Licens for klubløse frivillige 
a. Bestyrelsen bakker op om DCUs bestyrelses beslutning om, at det er 

administrationen, som dispenserer og udsteder licens til frivillige, som ikke 
er medlem af en cykelklub 

E. Dispensationer for at arrangere og afholde cykelløb, principper 
a. Administreres som hidtil, hvor der kan dispenseres for cykelløb ved fx ny 

eliteklub 
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F. Løbsaktiviteter, særlig klubbernes økonomi 
a. DCUs bestyrelse har sat arbejde i gang for belysning af økonomi-fakta, da 

arrangerende klubber taber penge på at afholde cykelløb. Herefter følger 
arbejde med ensartet bl.a. for minimering af omkostninger, maksimering af 
sikkerhed og dermed optimering af løbsøkonomi 

 
Punkt 3 
Ferie og afløsning generelt (ferie og andet, kort som længerevarende). Plan ift mail 
aftalt. 
 
Punkt 4 
Økonomi. Likviditen er solid bl.a. som følge af flere licenser og dermed større 
indbetaling og 100 kroner pr. licens fra tidligere genopretningsfond; nu sikkerhed. 
Ydermere har distriktet sparet på omkostningerne. En del omkostninger er ikke 
afregnet (forventes at følge omkostningsbudgettet). 
 
IT-gebyr på 15 kroner pr. licens bør bortfalde. Medlemsdatabase m.m. er kodet, 
hvortil omkostningerne oprindeligt skulle dækkes af gebyret. 
 
De 100 kroner skal for 2024-sæsonen også debateres. Både formålet og beløbets 
størrelse. 
 
Punkt 5 
Opfølgning og fortsat forventningsafstemning; debat og konkrte ønsker / 
prioriteringer herunder aflastning fra DCU administration. 
 
Proportioner (som også er sikkerhed) kan overgå centralt til en event- og 
løbsafdeling. Herunder en central DCU-kontraktperson for klubberne, således at 
klubben kan koncentere sig om frivillige, markedsføring af løbet og lokalrettede 
aktiviteter. 
 
Vigtigt! Det må ikke blive således, at sponsorindtægter og selve arrangementet 
planlægges centralt for "uddelegere" alt arbejdet til frivillige. 
 
Punkt 6 
Orientering og nyt fra formanden og bestyrelsesmedlemmer. 
 
Aflysning af løb (CK FIXs løb på Flyvestation Værløse) dagen efter Post Nord 
Danmark Rundt af rent praktiske årsager ift bemanding. 
 
Mellem landevejssæson og crosssæson bør der være en "fri" weeekend som følge af 
omstillingen i dommervogn. Der vil ikke tale om nedprioritering af den ene disciplin 
frem for den anden. Det betyder, at der kan ske omdisponering eller aflysning af 
crossløb. 
 
Flytning af DM i gravel fra 1. til 14. oktober 2023 (pga EM i gravel 1. oktober). 
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Fælles bestyrelsesmøde; Distrikt Jylland Fyn, Distrikt Sjælland og DCU. Dato ikke 
fastlagt. Et af punkterne er netop koordinering og "do smartere". 
 
Terminsplan. Samarbejde bl.a. for at undgå for meget vest-øst transport, 
koordinering af datoer, skabe plads til måske M-master, motionsklasser etc for bedre 
løbsøkonomi. 
 
Rygnumre, minus årstal, minus klasser men fortsat farver på kommende numre. 
Beslutning om leverandør, indkøb, økonomi fra sponsor m.m. også punkt på fælles 
bestyrelsesmøde. 
 
Tidtagere og andre frivillige. Beklædning 2024. Nyt tøj for kommende sæson. Gerne 
fælles indkøb med Distrikt Jylland Fyn og på tværs af discipiner. Også punkt på fælles 
møde. 
 
 
Plan fra bestyrelse om fysisk tilstedeværelse og synlighed ved løb, klubarrange-
menter m.m. TR koordinerer. 
 
Punkt 7 
Evt. og fastsættelse af næste møde til mandag, den 31. juli 2023 (indkaldt i Outlook). 
 
Referant: Per Henrik Brask 


